



塔州中文学校

TASMANIACHINESE SCHOOL

School address: 228 Main Road New Town Tas 7008
Mobile 0417 581884 Email: kphong1979@gmail.com

2016年塔省中文学校汉语水平考试（HSK）总结

由孔子学院总部/国家汉办举办的汉语水平考试（HSK）是一项国际汉语能力标准化考试，重点考查汉语非第一语言的考生在生活、学习和工作中运用汉语进行交际的能力。目前，HSK已成为留学中国的通行证、申请去中国留学奖学金的必备条件和学校教学评估的重要手段，并被越来越多国家的政府部门和跨国企业作为员工招聘、提薪和晋升的重要依据。

2016年11月12日，周六，在哈臣斯学校（the Hutchins School）的塔斯马尼亚汉语测试中心（The Tasmanian Chinese Testing Centre）举办了汉语水平考试。塔州中文学校（Tasmania Chinese School）的15位小朋友，年龄6-18岁，参加了1级-5级的测试，具体测试级别是：HSK1级4人，HSK2级6人，HSK3级2人，HSK4级1人，HSK5级2人。15位报名考试的小朋友都顺利通过了听力，阅读和写作（HSK1，2级不用考写作）的测试，得到了由孔子学院总部/国家汉办颁发的汉语水平考试证书。

其中，特别提出表扬的是参加HSK2级并取得了满分的陈麓和汪睿师小朋友；还有年仅8岁参加HSK3的王一铭小朋友，取得了299分的高分，满分300分。



陈麓 HSK2级满分 Lulu Chan HSK2 full score



汪睿师 HSK2级满分 Leo

Wang HSK2 full score

2017年2月25日在塔省中文学校，校长Kim Phong 冯丽娟女士和澳洲塔省联谊会主席陈莉莉女士(Mrs Lily Chan), 为15位小朋友们颁发了奖金，证书和奖品。特别感谢澳洲塔省华人联谊会（Chinese Community Association of Tasmania）的奖金赞助。

祝贺所有参加HSK考试的小朋友所取得的优异成绩，也祝愿他们在今后的学习中不断提高汉语水平，发现和感受中华文化的魅力。也希望越来越多的学生积极参加HSK汉语水平考试。



王一铭 HSK3级 299分 Yiming Wang HSK3 299 score 澳洲塔省联谊会主席陈莉莉女士和校长冯丽娟女士颁奖给学

生黄长青 HSK5 President Mrs Lily and the Principal Ms

Kim Phong

awarded certificate and prizes

for Jane Wong

文：李小新老师 Writer: Xiaoxin Li 翻译：冯家显先生 Translator: Gar Foong

A Summary of Chinese Proficiency Test(HSK) The Tasmania Chinese School 2016

The Chinese Proficiency Test (HSK), organized by the Confucius Institute (National Hanban) is an international standard for Chinese proficiency test. It focuses on examining the ability of Chinese non-first language candidates to use Chinese to communicate in life, study and work. At present, HSK has become a passport for applying to study in China, to be granted scholarships and an important means of school teaching assessment. More and more Government Departments and multinational companies in China looking at recruitment of employees are relying on their results at the HSK.

On Saturday November 12, 2016, the HSK was held at The Tasmanian Chinese Testing Centre at the Hutchins School. Fifteen students from the Tasmania Chinese School, aged 6-18 years old, participated in Level 1-5 tests as follows:

- HSK Level 1 – 4 students;

- HSK Level 2 – 6 students;
- HSK Level 3 – 2 students;
- HSK Level 4 – 1 student;
- HSK Level 5 – 2 students.

All 15 students passed the tests of listening, reading and writing (not include writing in HSK Levels 1 and 2), and received Certificates of Chinese proficiency from the Confucius Institute.

Special mention must be given to:

- The two students, Chen Lu and Leo Wang , who both obtained the maximum score of 200 in the HSK Level 2 tests.
- Wang Yiming who was only 8 years old at the time scored 299 out of 300 at the HSK Level 3 tests.

On February 25, 2017, the President of the Chinese Community Association of Tasmania (CCAT), Mrs Lily Chan and the Principal of the Tasmania Chinese School Ms Kim Phong awarded certificates and prizes for all 15 children. Special thanks to CCAT for their award sponsorship.

The Chinese School would like to congratulate all the students who achieved their excellent results at the HSK tests and hope they will continue to improve their Chinese in future studies and so discover and feel and the charm of the Chinese culture. The School hopes that these achievements will encourage more students to actively participate in future HSK Chinese Proficiency Test.